



進出口業過往資歷認可 評估機構任期屆滿的特別安排

香港理工大學航運研究中心（航運研究中心）作為進出口業過往資歷認可評估機構的任期將於 2018 年 8 月 31 日屆滿。於此日期後，航運研究中心將不再安排進出口業過往資歷認可相關的評估活動或簽發資歷證明書。

香港大學專業進修學院已獲教育局委任，由 2018 年 9 月 1 日起接任為進出口業過往資歷認可評估機構，在下列日期後遞交的申請，須轉交到香港大學專業進修學院處理：

香港大學專業進修學院 開始接收申請的日期	申請類別
2018 年 6 月 16 日	透過評估測試獲取認可 (適用於第一至四級資歷)
2018 年 8 月 1 日	透過查核證明文件獲取認可 (適用於第一至三級資歷)

申請人於上述日期後，可提交完整的申請文件（包括現任評估機構所印發的申請表、足夠的文件證明等）予香港大學專業進修學院。有關評估費用可於 2018 年 9 月 1 日香港大學專業進修學院正式接任後始繳交。

如就上述事宜有任何查詢或有興趣進一步了解過往資歷認可，請致電 27667151 聯絡航運研究中心或瀏覽以下網頁：<https://www.polyu.edu.hk/lms/en/centres/src/rpl/>，或聯絡香港大學專業進修學院黃愛倫女士（電話：3762 0848，電郵：ol.wong@hkuspace.hku.hk）。

香港理工大學
航運研究中心組
謹啟



Recognition of Prior Learning (RPL) Mechanism for Import and Export

Industry :

**Special Arrangements Regarding the End of the Appointment Period of
the Assessment Agency**

The appointment period of Shipping Research Centre of The Hong Kong Polytechnic University (SRC) as the RPL Assessment Agency for Import and Export industry will come to an end on 31 August 2018. SRC will not arrange any assessment activities or issue any Statement of Attainment regarding the RPL mechanism for Import and Export industry after that date.

The HKU School of Professional and Continuing Education (HKU SPACE) has been appointed by the Education Bureau to take up the role of the RPL Assessment Agency for Import and Export industry starting from 1 September 2018. All applications submitted after the following dates shall be directed to HKU SPACE:

Commencement date for HKU SPACE to receive applications	Assessment mode for obtaining RPL qualifications
16 June 2018	through assessment tests (applicable to Levels 1 to 4 qualifications)
1 August 2018	through documentary verification (applicable to Levels 1 to 3 qualifications)

Starting from the above-mentioned dates, applicants may submit their applications (including the application forms issued by the current AA, other supporting documents, etc) to HKU SPACE. The application fee may be paid to HKU SPACE after it has officially taken up its role of RPL AA on 1 September 2018.

For enquiries of the above issues or further understanding on the RPL mechanism, please contact SRC at 2766 7151 or visit the RPL website: <https://www.polyu.edu.hk/lms/en/centres/src/rpl/>, or contact Ms Wong Oi-lun of HKU SPACE (Tel: 3762 0848; Email: ol.wong@hkuspace.hku.hk).

Shipping Research Centre
The Hong Kong Polytechnic University